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Abstract (en)
In order to be able to equip the vehicle with a single inflatable cushion (air bag) arranged, when it is not inflated, in a housing (13) made over the
entire width of the dashboard of the vehicle and protecting both the driver of the vehicle and a passenger seated beside him in the event of an
accident, the control system for steering this vehicle comprises a lever (11) which can be moved in a plane and replaces the steering wheel of
conventional vehicles. An electronic circuit slaves the angular position of the wheels of the vehicle to the position of this lever (11). <IMAGE>

Abstract (fr)
Pour permettre d'équiper le véhicule d'un coussin gonflable unique disposé, lorsqu'il n'est pas gonflé, dans un logement (13) ménagé sur toute
la largeur du tableau de bord du véhicule et protégeant à la fois le conducteur du véhicule et un passager assis à côté de lui en cas d'accident,
le dispositif de commande de direction de ce véhicule comporte une manette (11) déplaçable dans un plan et remplaçant le volant des véhicules
classiques. Un circuit électronique asservit la position angulaire des roues du véhicule à la position de cette manette (11). <IMAGE>
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